

義大利瑞吉歐艾米利亞生命河靈糧堂 Living Faith (ROLCC)

成立 Started: 2008 年 1月

地點 Location: Reggio Emilia, Italy

主任牧師 Senior Pastor: Rev. Mike Tagoe

分堂: 共3間分堂



簡要介紹:

2008年1月，生命河靈糧堂正式接納位於義大利北部鄰近波隆納的瑞吉歐艾米利亞鎮的Living Faith Christian Centre教會，成為生命河在義大利的第一間分堂。該堂是由Michael Tagoe牧師帶領的一群由迦納及奈及利亞移民義大利的基督徒所組成，Michael牧師自三十年前在迦納領受呼召開始參與牧養事工多年，1993年遷往義大利後就積極在小組、禱告、訓練領袖等方面服事，2006年成立Living Faith Christian Centre教會，

至2008年正式成為生命河的分堂。他們的詩班成員極有恩賜，新冠疫情之前他們正積極擴展小組、加強兒童及青少年事工的推進。該教會有一群忠心擺上、充滿活力的核心團隊，深具成長潛力，通過他們的努力，在義大利的特倫托及維洛那拓植了另外兩間分堂，劉牧師曾數次前去探訪及勉勵這三間分堂。但是近年義大利經濟不很景氣，加上大量的難民湧入，3個分堂都有很多的家庭因為義大利經濟蕭條，而離開義大利前往英國工作及發展，對3間分堂的持續成長帶來很大的挑戰。Michael牧師也在英國成立了小組，希望能夠繼續牧養來到英國生活的會友。2024年，期望能夠擴增第4間分堂，並且購買教會建築場地，能夠擁有穩固聚會地點，願神的同在及聖靈的恩膏膏抹他們，使他們經歷神的大能，並成為神大能的出口及福音的使者，使義大利全地得聽福音。

Brief Introduction:

On January 4, 2008, ROLCC officially recognized the newest daughter church in Reggio Emilia, Italy, located at a small town next to the larger town of Bologna. The newest daughter church is pastored by Pastor Michael Tagoe who leads a congregation of Ghanaese and Nigerian members. Pastor Michael has been involved in pastoral ministry for many years since he was called in Ghana more than 30 years ago. After moving to Italy in 1993, he actively served in groups, prayers, and training fellow leaders. In 2006, he established Living Faith. The church officially became the branch of ROLCC in 2008. Their choir members are extremely gifted, and before the Covid-19 pandemic started, they were actively expanding groups and strengthening children and youth ministry. The church has a loyal and energetic core team with great potential for growth.

Through their efforts, two other branches have been established in Trento and Verona, Italy. Pastor Liu has visited several times to visit and encourage these three branches. However, in recent years, the Italian economy has not been very prosperous, coupled with the influx of a large number of refugees, many families in the three branches have left Italy to work in the UK, which has brought great challenges to the continuous growth of the three branches. Pastor Michael also set up a cell group in the UK, hoping to continue pastoring the members who came to live in the UK. Pray that God to protect the brothers and sisters in this church to be prepared in life and grow in spiritual life. In 2024, we hope to expand the fourth branch and purchase church building space so that we can have a stable gathering place. May God's presence and the anointing of the Holy Spirit anoint them so that they can experience the power of God and become God. A powerful outlet and messenger of the gospel, enabling all of Italy to hear the gospel.

代禱事項：

1. 為義大利生命河靈糧堂尋找新固定聚會場所代禱，求神賜給教會智慧和辨別的能力，使他們能夠做出最合適的決定。求神打開他們的眼睛，找到最適合聚會的場地，讓這個建築能夠成為教會成長和祝福的泉源。
2. 請為義大利生命河靈糧堂的植堂計劃代禱，求神供應更多忠誠的同工們，幫助母堂到他區建立新分堂，並求神打開有功效又寬敞的福音之門，幫助他們在今年能擴充第四間分堂。

3. 請為義大利生命河靈糧堂的管理和牧養工作祈禱，求神賜給教牧同工和正在各事奉崗位的弟兄姊妹智慧，希望眾肢體能發揮神所賜的恩賜，去管理和建立神的家。

Prayer Items:

1. Pray for the River of Life Church in Italy to find a new fixed meeting place, and ask God to give the church wisdom and discernment so that they can make the most appropriate decision. Ask God to open their eyes and find the most suitable venue for gathering, so that this building can become a source of growth and blessing for the church.
2. Please pray for the church planting plan of River of Life Church in Italy. Ask God to provide more loyal co-workers to help the mother church establish new branches in other areas. Ask God to open an effective and spacious door to the gospel. Help them expand their fourth branch this year.
3. Please pray for the management and pastoral work of the Italian Bread of Life Church, and ask God to grant wisdom to the pastoral staff and brothers and sisters in various service positions. I hope that all members can use the gifts given by God to manage and Build the house of God.